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Protokół nr 7/11 

z posiedzenia Komisji Planu i Budżetu  

w dniu 17 czerwca 2011 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Powiatowego Ośrodka Wsparcia INTEGRACJA 

w Krośnie Odrzańskim, ul. Piastów 10b i rozpoczęło się o godzinie 1300. W 

posiedzeniu uczestniczyli – wg załączonej listy obecności. Posiedzenie komisji 

prowadził Przewodniczący Kazimierz Barczuk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Wizyta w Powiatowym Ośrodku Wsparcia „INTEGRACJA” w Krośnie 

Odrzańskim. 

2. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

3. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Informację w zakresie funkcjonowania Powiatowego Ośrodka Wsparcia 

INTEGRACJA w Krośnie Odrzańskim przedstawiła Kierownik Joanna Szymańska. 

Szczegółową informację stanowi załącznik do niniejszego protokołu – wydruk z 

prezentacji multimedialnej. 

 

J. Kurzępa pogratulował trzykrotnych nominacji dal Ośrodka. Następnie podkreślił, 

że pojawił się mały ubytek, gdyż nie podano kto nominował i za co. Zapytał, czy w 

drukarni wykonywane są zlecenia dla służb starostwa? 

 

J. Szymańska nie możemy prowadzić działalności dochodowej, dlatego powstała 

spółdzielnia socjalna.  

 

J. Kurzępa podkreślił, że osoby pracujące w Spółdzielni mogłyby prowadzić 

drukarnię na rzecz instytucji samorządowych rozmaitego typu. Podkreślił, że zna 

wiele przypadków na terenie całego kraju, gdzie jednostki a także osoby prywatne 

składają zamówienia w spółdzielniach socjalnych.  

 

J. Szymańska podkreśliła, że spółdzielnia drukowała już zaproszenia m.in. na 

potrzeby PUP, PCPR itp. Jak tylko są takie możliwości, to urzędy korzystają z usług. 

 

J. Kurzępa podkreślił, ze beneficjentami są osoby dorosłe, zapytał czy swoja pracą 

Ośrodek obejmuje osoby nieletnie? 

 

J. Szymańska podkreśliła, że uczestnikami mogą być osoby o uregulowanej sytuacji 

szkolnej. Nie można wydać decyzji administracyjnej dla osoby uczącej się. 
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J. Kurzępa zwrócił na działania zaplanowane na rok 2011. Zapytał, co planowane jest 

od czerwca do grudnia? 

 

J. Szymańska wyjaśniła, że Ośrodek ma zapisane plany zarówno tygodniowe, jak i 

miesięczne i roczne. Planowana jest realizacja projektów, wspomaganie 

podopiecznych, treningi kompetencji, organizowany jest piknik rodzinny, itd. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy Ośrodek prowadzi współpracę międzynarodową? 

Zarekomendował Europejski Program Grundwig i Szkołę Kufeda w Szwecji. To 

środowisko jest bardzo chętne do współpracy w takim zakresie. Zapytał, czy 

Ośrodek posiada wystarczające środki, by poszerzać swoje kompetencje? 

 

J. Szymańska podkreśliła, że w budżecie są zapisane środki na szkolenia. W roku 

ubiegłym jest to kwota 3.000 złotych. Nie jest to dużo, jednak jest więcej niż w latach 

ubiegłych. Wszyscy pracownicy są specjalistami (logopedia, rewalidacja itp.). w 

ramach środków unijnych również podnoszą kwalifikacje na studiach 

podyplomowych. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy nie ma kłopotów? 

 

J. Szymańska podkreśliła, że kłopotów jest dużo, lecz staramy się o tym nie mówić. 

Jednak jeśli się pojawiają i wymagają wsparci z zewnątrz, to zawsze możemy liczyć 

na wsparcie Zarządu Powiatu. to techniczne problemy, ale również ważne. Wskazała 

na konieczność wybudowania ogrodzenia oraz adaptacji placu.  

 

K. Barczuk zapytał w jakich godzinach urzęduje księgowa? Zasugerował, czy nie 

lepiej byłoby powierzyć te zadania do biura rachunkowego? 

 

J. Szymańska podkreśliła, ze księgowa swoją pracę wykonuje w domu. Księgową jest 

Pani Ewa Spyta – księgowa z PCPR. 

 

K. Barczuk zapytał, czy nie ma konfliktu, zastrzeżeń że praca księgowej jest 

wykonywana w domu, a nie na terenie Ośrodka? 

 

J. Szymańska podkreśliła, że nigdy nie było uwag w tym zakresie.  

 

K. Barczuk zapytał, czy Pani E. Spyta pracuje w PCPR na cały etat? 

 

Z. Mielcarek podkreśliła, ze księgowość i kadry były prowadzone od początku w 

ramach PCPR, jednak po pierwszych kontrolach, należało to rozdzielić na dwie 

osobne jednostki. Jednocześnie podkreśliła, że trudno byłoby znaleźć nową księgową 

za takie wynagrodzenie jakie otrzymuje Pani Spyta.  
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K. Barczuk zapytał, co działo się z uczestnikami, przed powstaniem Ośrodka? 

 

J. Szymańska wyjaśniła, że najczęściej uczestnikami są osoby z terenów wiejskich i za 

nim powstał Ośrodek przebywały one w domach. Część uczestników przeszła z 

Warsztatów Terapii Zajęciowej lub z zakładu aktywizacji zawodowej. Większość z 

uczestników ukończyła szkoły specjalne.  

 

K. Barczuk zapytał, jaka jest odpłatność? 

 

J. Szymańska poinformował, że jest to uzależnione od dochodu i kształtuje się na 

poziomie od 20 do 100 złotych.  

 

Ad. 2 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara przedstawiła projekty uchwał: 

 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011, 

 

J. Kurzępa, zapytał jaka jest gwarancja, że za kilka miesięcy znowu nie będzie 

gwarancji otrzymania zwrotu środków za termomodernizację? 

 

Skarbnik wyjaśniła, że 16 czerwca wyszedł wniosek o wypłatę środków, na środki 

refundujące termomodernizację. Trudno jest uzyskać od Urzędu Marszałkowskiego 

informację kiedy środki zostaną przekazane. 

 

M. Glaz podkreślił, że ma wrażenie że uchwała została przygotowana na kolanie. My 

czekamy na 1.100.000 złotych, a w uchwale jest kwota powyżej 3 mln złotych. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że patrząc na sytuację we wszystkich samorządach, ciężka jest 

sytuacja w pozyskiwaniu środków Unijnych.  

 

M. Glaz, nie wiem o czym Pani mówi, o EWT czy EFS, czy o termomodernizacji z 

LUW? 

 

Skarbnik podkreśliła, że zakładała płynność finansową, gdyż zaplanowano 

uzyskanie środków w miesiącu lutym. Podkreśliła, że termomodernizacji w tej 

uchwale nie ma ujętej.  

 

M. Glaz podkreślił, że Pani Skarbnik mówi o termomodernizacji, a tego nie zapisano. 

To my musimy rozumieć co jest w uchwałach, to my jako Rada będziemy 

podejmować uchwałę o zaciągnięciu kolejnych 4 mln złotych. Proszę o wyjaśnienie, 

dlaczego zmniejszono dochody o prawie 4 mln złotych. 
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Skarbnik poinformował, że w zmniejsza się dochód w roku bieżącym o kwotę ok. 4 

mln złotych w ramach umowy z EWT. Jeśli otrzymamy środki, dochody budżetu 

zostaną zwiększone.  

 

M. Glaz o wyjaśnienie długu publicznego. 

 

E. Obara podkreśliła, że wynika to przede wszystkim ze względu na wzrost  

WIBOR-u oraz z uwagi na planowany do zaciągnięcia kredyt.  

 

M. Glaz zwrócił uwagę, że są błędy w uchwale.  

 

J. Kurzępa zwrócił uwagę, że jako osoba mało pojętna w tym zakresie, musi być 

przedstawione wszystko kategorycznie pokazane i powiedziane. To dokument nad 

którym mam podjąć decyzję. 

 

M. Glaz podkreślił, że gdybyśmy otrzymali dokumenty wcześniej, nie było by takiej 

sytuacji. Ja pytam, bo chcę wiedzieć nad czym będę głosował. 

 

Skarbnik podkreśliła, że pytania są bardzo zasadne. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany 5 głosami „za”, przy 2 

głosach „wstrzymujących”. 

 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Krośnieńskiego na lata 2011-2019, 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany 6 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym”. 

 

 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany 6 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym”. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Krośnie Odrzańskim Zofia 

Mielcarek przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2011 roku, na które przeznacza się środki 

finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

Wicestarosta Janina Pawlik przedstawiła projekty uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości powiatowej 

na rzecz Gminy Bobrowice, z przeznaczeniem zagospodarowania tej 

nieruchomości jako terenu pod budowę świetlicy wiejskiej wraz z placem zabaw, 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od ceny nieruchomości, 

 

K. Barczuk podkreślił, że zainteresowanie tą nieruchomością jest duże. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy pałac z parkiem jest sprzedawany razem? 

 

J. Pawlik odpowiedziała twierdząco. Podkreśliła, ze jest to traktowane jako zespół 

pałacowo-parkowy. Park to 6,5 ha.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz omówił projekty uchwał na najbliższą 

sesję Rady Powiatu: 

 w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Krośnie Odrzańskim, 
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Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Krośnieńskiego. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały. Poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. 

 

Ad.3 

J. Kurzępa poinformował, że oglądał w dniu wczorajszym reportaż o osobie 

niepełnosprawnej ze Starego Raduszca. Osoba ta potrzebuje windy, aby móc 

wychodzić z mieszkania.  

 

M. Glaz podkreślił, że otrzymał zaproszenie na Festiwal Smaku na godz. 13.00. 

Nikogo jednak nie było.  

 

K. Barczuk zwrócił uwagę, że kolejna sesję zaplanowano na wrzesień. W roku 

ubiegłym było podobnie, jednak w nadzwyczajnej sytuacji zwoływano komisje i sesję 

w trakcie wakacji. Gdyby zaszła taka sytuacja, poprosił o zrozumienie.  

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono i protokół podpisano. 

 

 

 

 

Protokołował:                 Przewodniczący Komisji  

 

Przemysław Balcerzak                                 Kazimierz Barczuk 
 

 


